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		L'Ajuntament de Terrassa destina prop de mig mili�ó d'euros a beques pels casals d'estiu

		

		Director, Thursday 30 July 2020 - 20:34:35

		

		L'alcalde ha demanat a la Generalitat que mantingui els ajuts durant l'agost

L'Ajuntament de Terrassa ha destinat aquest mes de juliol m�és de 360.000  ¬ a beques pels casals d'estiu, i preveu dedicar-ne

m�és de 113.000  ¬ a l'agost. Les xifres superen amb escreix les de 2019 (216.812 i 71.466, respectivament). La quantitat d'infants i

joves becats augmenta en proporci�ó similar: si el 2019 van ser 841 al juliol i 225 a l'agost, enguany en son 1.243 al juliol i 469 a

l'agost.

A m�és, els serveis socials de l'Ajuntament de Terrassa treballen en estreta col�·laboraci�ó amb Creu Roja pel seu programa de

targetes, que enguany arribar�à a 290 fam�ílies. Amb aquest programa, les fam�ílies benefici�àries reben una targeta carregada amb

100  ¬ per a gastar en productes de primera necessitat en establiments comercials durant un mes. Com a requisit per gaudir

d'aquesta prestaci�ó, han de fer una formaci�ó sobre gesti�ó dels aliments per evitar malbarataments i aprofitar els recursos

disponibles. Els criteris per a atorgar les targetes els fixen els serveis socials municipals.

Els efectes de la crisi de la Covid-19 han fet que moltes fam�ílies hagin minvat o perdut els seus ingressos econ�òmics, i per aquest

motiu ha augmentat la demanda de beques pels casals que, a banda de la seva funci�ó socioeducativa, garanteixen que els infants i

adolescents que hi assisteixen tinguin garantit un �àpat de qualitat al dia. El fet que enguany tramitaci�ó dels ajuts s'ha pogut fer a

trav�és de la Seu Electr�ònica ha facilitat tamb�é l'augment de sol�·licituds i ha perm�ès als serveis socials detectar noves

necessitats.

Ballart demana a la Generalitat que mantingui a l'agost els ajuts de menjadors

L'alcalde de Terrassa, Jordi Ballart, ha adre�çat una carta al conseller de Treball, Afers Socials i Fam�ílies, Chakir El-Homrani; i al

conseller d'Educaci�ó, Josep Bargall�ó, demanant-los que reconsiderin la seva decisi�ó de finalitzar la prestaci�ó de les targetes

moneder que la Generalitat estava prestant els darrers mesos com a equivalent a les beques de menjador per a fam�ílies amb infants

en situaci�ó de vulnerabilitat. A la carta, l'alcalde demana que, mentre no es pugui garantir el retorn als menjadors escolars, es

continu�ï oferint una alternativa a les necessitats aliment�àries d'infants i adolescents en risc d'exclusi�ó social. La Generalitat va

anunciar recentment que el saldo que rest�és pendent de gastar a les targetes distribu�ïdes s'havia de gastar abans del 31 de juliol,

perqu�è aquestes no es recarregaran i deixaran de funcionar l'1 d'agost.

Jordi Ballart s'ha mostrat "decebut per una decisi�ó que es contradiu amb la del Parlament de Catalunya, que garantia que les beques

menjador es mantinguessin durant els mesos d'estiu, assegurant aix�í almenys un �àpat diari a infants i adolescents de m�és

vulnerabilitat". L'alcalde ha afegit que l'Ajuntament "far�à tot el que pugui, com sempre, per arribar all�à on no arriben les altres

administracions. Estem atenent les fam�ílies vulnerables, en l'�àmbit de la pobresa energ�ètica, becant els infants en risc d'exclusi�ó

social als casals d'estiu, refor�çant els ajuts al centre de distribuci�ó social d'aliments, augmentant els recursos socials a tots els

fronts. A Terrassa hi ha 4.700 fam�ílies que es beneficien de les targetes moneder i ara hem de treballar perqu�è no es quedin

enrere. Demanem a la Generalitat que no ens deixi sols".
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L'alcalde creu que els ajuts s'han de mantenir per les seq�üeles socials i econ�òmiques provocades per la crisi sanit�ària de la

Covid-19, i no ent�én que es retiri aquest ajut tenint en compte que la Generalitat ha rebut finan�çament extraordinari de l'Estat, a

trav�és dels fons d'emerg�ència de la Covid, per cobrir aquest tipus de despesa.
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